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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 9ης/2015 

Πέμπτη 25 Ιουνίου 2015,  8:00 μ.μ. 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

1. Οικονομάκου Μαρία 15. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 29. Μπελογιάννη - 
Θεοδωρακοπούλου Αναστασία ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαμόπουλος Ιωάννης 16. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 30. Μπεχράκης Σταμάτης 1. Φοίφα Τασία (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 1. Κουτσουρόπουλος Χαράλ. (ΜΙΚΡΟΜΑΝΗΣ) 1. Αλιφέρης Κων/νος (ΒΡΟΜΟΒΡΥΣΗΣ) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 17. Καμβυσίδης Ιωάννης 31. Μπουζιάνης Παύλος 2. Χειλάς Παναγιώτης (ΒΕΡΓΑΣ) 2. Λιακέας Στυλιανός (Μ. ΜΑΝΤΙΝΕΙΑΣ) 2. Αντωνόπουλος Μιχαήλ (ΛΑΔΑ) 

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 18. Κανγτζιλιέρη Χριστίνα-Ελευθερία 32. Μπούχαλης Δημήτριος  3. Μανωλόπουλος Παναγ. (ΑΝΤΙΚΑΛΑΜΟΥ) 3. Βαρελάς Αριστείδης (ΝΕΔΟΥΣΑΣ) 

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 19. Καραγιάννης Ανδρέας 33. Μπρεδήμας Θεόδωρος  4. Μιχαλόπουλος Κων/νος (ΘΟΥΡΙΑΣ) 4. Κάργας Γεώργιος (ΠΗΔΗΜΑΤΟΣ) 

6. Βγενής Χαράλαμπος 20. Καρατζέας Παναγιώτης 34. Νιάρχος Αναστάσιος  5. Νάσιος Ιωάννης (ΑΡΙΟΣ) 5. Κάργας Γεώργιος (ΑΓΡΙΛΟΥ) 

7. Βεργινάδη Μαρία 21. Καρβέλης Γεώργιος 35. Ντίντα Παναγιώτα  6. Νίκας Νικόλαος (ΠΛΑΤΕΟΣ) 6. Κατσιμαγκλής Γεώρ. (ΑΣΠΡΟΠΟΥΛΙΑΣ) 

8. Βεργόπουλος Δημήτριος 22. Κουτίβας Ηλίας 36. Οικονομάκος Δημήτριος  7. Περρωτής Παναγιώτης (ΣΠΕΡΧΟΓΕΙΑΣ) 7. Κουρνέτας Θεόδωρος (ΑΓΙΟΥ ΦΛΩΡΟΥ) 

9. Βουτσής Γεώργιος 23. Λιάππα Χρυσή 37. Πολίτης Δημήτριος  8. Σκούρας Παναγιώτης (ΑΡΙΟΧΩΡΙΟΥ) 8. Μανωλόπουλος Ιωάννης (ΑΜΜΟΥ) 

10. Γεωργακίλας Κων/νος 24. Μάκαρης Εμμανουήλ-Λεονάρδος 38. Σταματόπουλος Ευστάθιος  9. Σπυρόπουλος Ευάγγελος (ΑΙΘΑΙΑΣ) 9. Μαρκόπουλος Απόστολος (ΠΗΓΩΝ) 

11. Γιαννόπουλος Παναγιώτης 25. Μαρινάκης Σαράντος 39. Φάβας Γεώργιος  10. Φαββατάς Γεώργιος (ΑΜΦΕΙΑΣ) 10. Μουτσιούλας Ιωάννης (ΠΟΛΙΑΝΗΣ) 

12. Γυφτέας Ηλίας 26. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 40. Φαββατάς Δημήτριος   11. Φέστας Κωνσταντίνος (ΑΡΦΑΡΩΝ) 11. Μπαρούνης Γεώργιος (ΒΕΛΑΝΙΔΙΑΣ)  

13. Δημητρούλιας Γεώργιος 27. Μπάκας Ιωάννης 41. Χριστόπουλος Ιωάννης  12. Φλέσσας Δημήτριος (ΑΝΘΕΙΑΣ) 12. Μπούρα Ελένη (ΣΤΑΜΑΤΙΝΟΥ) 

14. Δημόπουλος Δημήτριος 28. Μπασακίδης Νικόλαος    13. Μυλωνάς Νικόλαος (ΑΝΕΜΟΜΥΛΟΥ) 

     14. Σάλμας Νικήτας  (ΑΡΤΕΜΙΣΙΑΣ) 

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ. ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ημερήσια διάταξη. 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης, απόντος του κ. Δημάρχου ο οποίος 
παρευρίσκεται σε εκδήλωση του εικαστικού εργαστηρίου και προσέρχεται 
στη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια της διαδικασίας ελέγχου της Δημοτικής 
Αρχής,  από Μέλη του Σώματος τίθενται τα εξής θέματα και ερωτήματα και 
δίνονται οι σχετικές απαντήσεις: 
 
ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 
- Προτίθεται η Δημοτική Αρχή να ξαναδεί τις κλήσεις που δόθηκαν ξαφνικά, 

χωρίς προειδοποίηση, μετά την επαναλειτουργία της Δημοτικής 
Αστυνομίας, στην Αναγνωσταρά, Αριστοδήμου, Αβίας και στην γύρω 
περιοχή, στην οποία πάρκαραν επί χρόνια χωρίς πρόβλημα; 

09 
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ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ 

- Σε συνέχεια αυτού που είπε ο κ. Οικονομάκος να δούμε αν έχουμε 
αρμοδιότητα και αν είναι νόμιμη αυτή η ενέργεια ή θα πρέπει να προηγηθεί 
μία συζήτηση, προκειμένου να ενημερωθούν και οι δημότες.  

 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- Η Δημοτική Αρχή έχει καταθέσει πρόταση σύμφωνα με το νέο Εθνικό 
Σχέδιο Διαχείρισης Αποβλήτων (ΕΣΔΑ); Αν ναι, έχει γίνει διαβούλευση γι’ 
αυτό το σχέδιο με τους αρμόδιους φορείς και το Δημοτικό Συμβούλιο; 

- Προβλέπεται για τις υφιστάμενες χωματερές, όπως είναι αυτή στο 
Μπουρνιά, δίπλα στη ΜΟΛΑΚ, να γίνει επεξεργασία των ανακυκλώσιμων, 
μέσα απ’ το χρηματοδοτούμενο πρόγραμμα LIFE;  

- Στην αγορά υπάρχουν πάρα πολλά σοβαρά προβλήματα. Οι θέσεις των 
παραγωγών έχουνε μειωθεί δραματικά, υπάρχουν πολλά προβλήματα που 
έχουνε σχέση με την αστυνόμευση του χώρου, με αποτέλεσμα ο χώρος 
της αγοράς να έχει μια υποβάθμιση συνεχή. Προτείνουμε ένα 
ολοκληρωμένο σχέδιο στη Δημοτική Αρχή για την αναβάθμιση της ΚΑΚ, το 
οποίο σχέδιο θα το καταθέσουμε εντός των ημερών, αλλά θέλουμε και απ’ 
την πλευρά σας να μας πείτε τι κάνετε.  

- Υπάρχει μια πρωτοβουλία που σχετίζεται με τα νερά γενικότερα της 
περιοχής μας και στην οποία πρωτοβουλία συμμετέχει και η ΔΕΥΑΚ. Σε 
αυτό το σχέδιο υπάρχει η πρόβλεψη, αν ο Σύνδεσμος Ύδρευσης 
ενσωματωθεί με τη ΔΕΥΑΚ και  αν θα υπάρξει συνολική διαχείριση των 
υδάτων του Δήμου; 

- Γιατί η περιβαλλοντική μελέτη της έγκρισης του νέου αγωγού καθυστερεί; 
Έχετε κάνει κάποιες ενέργειες;      

 

ΔΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ 

- Σύμφωνα το Ν. 3491/2006 όποιος κάνει αίτηση και ήταν τρόφιμος 
ορφανοτροφείου, κατά παρέκκλιση του ΑΣΕΠ πρέπει να διοριστεί εάν οι 
θέσεις που προκηρύσσονται είναι από 3 έως 19.  Έχει κάνει αίτηση ένας 
κύριος, ο οποίος δεν προσελήφθη γιατί δεν είχε, λέει, στο ΑΣΕΠ, αυτή τη 
κατηγορία. Ο Νόμος είναι ανώτερος ή το ΑΣΕΠ; 

- Στη Φαρών ο πεζόδρομος έχει δημιουργηθεί στα δυτικά, ενώ οι τουρίστες 
προχωρούν στο ανατολικό πεζοδρόμιο, γιατί έχει ίσκιο. Έγινε ανάπλαση, 
μου είπε ένα πουλάκι, γιατί παίρνετε περισσότερους ψήφους απ’ το δυτικό 
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πεζοδρόμιο παρά απ’ το ανατολικό.  

 

ΚΑΝΤΖΙΛΙΕΡΗ 

Έχετε υπογράψει σύμβαση για απευθείας ανάθεση εργασιών διαμόρφωσης 
χώρου υποδοχής αδέσποτων ζώων, με κόστος 4.909,96 € και μία δεύτερη 
για δαπάνες για την υλοποίηση προγράμματος παρακολούθησης αδέσποτων 
ζώων με κόστος 6.099,57 €.  Με ποία λογική και με ποια κριτήρια έγινε η 
απευθείας ανάθεση;  Σύμφωνα με το Ν. 4039/2012 η περισυλλογή ασκείται 
από Φιλοζωικές Ενώσεις και Σωματεία σε συνεργασία με το Δήμο, με 
ανθρώπινο δυναμικό με εμπειρία στο χειρισμό των ζώων. Τι εμπειρία έχει; 
Έχει μεγαλύτερη εμπειρία απ’ τα μέλη του Φιλοζωικού; Η επανένταξη πού 
ακριβώς θα γίνεται, γιατί ακούγονται πως θα τα αφήνουν στην Ταϋγέτη και 
δεν ξέρω πού αλλού. Εκεί ποιος θα τα ταΐζει; Δεν καταλαβαίνουμε με ποία 
λογική ενεργήσατε και αυτό θέλουμε να μας εξηγήσετε και προσωπικά 
ανησυχώ για την κατάληξη των αδέσποτων ζώων. 

 

ΓΕΩΡΓΑΚΙΛΑΣ 
- Υπάρχει εγκατάλειψη στενών δρόμων της Καλαμάτας με τα άγρια χόρτα να 

έχουν αναπτυχθεί πάρα πολύ με αποτέλεσμα να εγκυμονεί κίνδυνο και για 
τους πεζούς και για τους οδηγούς αλλά και για τυχόν εκδήλωση πυρκαγιάς. 
Θα ξεκινήσει κάποιο πρόγραμμα καθαρισμού;  

- Οι Τοπικές Κοινότητες τελούν υπό εγκατάλειψη. Λέγαμε, με αφορμή το ότι 
θα προσληφθούν μερικοί πυροφύλακες, ότι μπορεί να καθαριστούν τα 
επίμαχα σημεία για να αποφύγουμε και το ενδεχόμενο ανάφλεξης, ενόψει 
της καλοκαιρινής περιόδου. Υπάρχει κάποιο σχέδιο να γίνει αυτό;  

 
ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ 
- Στο τέλος της Βασ. Γεωργίου, στο σημείο που συναντιέται με τη 

Λακωνικής, έχει δημιουργηθεί ένας μικρός σκουπιδότοπος, με αποτέλεσμα 
οι περαστικοί να συναντάνε ένα θέαμα που είναι ιδιαιτέρως αποκρουστικό.  
Η Δημοτική Αρχή πρέπει άμεσα να παρέμβει, προκειμένου να καθαριστούν 
τα μπάζα και τα σκουπίδια στο συγκεκριμένο εκείνο σημείο. 

- Το ίδιο συμβαίνει και δίπλα στο μηχανοστάσιο του ΟΣΕ, όπου κάποιοι 
μεταφέρουν μπάζα και σκουπίδια και έχει δημιουργηθεί ένας μεγάλος 
σκουπιδότοπος. 

- Με την ολοκλήρωση του καθαρισμού του ποταμού Άρι, ο δρόμος που 
οδηγεί απ’ τα Ακοβίτικα στο σημείο εκείνο που είναι και αρχαιολογικός 
χώρος, έχει υποστεί τεράστιες ζημιές και οι συνδημότες παραγωγοί 
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διαμαρτύρονται καθημερινά γιατί δεν μπορούν να περάσουν να πάνε στα 
κτήματά τους. 

 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ 

Ένα σοβαρό θέμα της καθημερινότητας είναι η λειτουργία των δρόμων που 
στεγάζουν μια εμπορική δραστηριότητα, σημαντική για την πόλη. 
Χρησιμοποιούνται πλέον αυτοί οι δρόμοι για να παρκάρουν, ενώ άλλα σημεία 
είναι υποβαθμισμένα, με τα σκουπίδια να παραμένουν όλη την ημέρα, με 
σπασμένα πεζοδρόμια, που δυσκολεύουν τις συνθήκες λειτουργίας των 
εμπορικών δρόμων. Είναι στις προθέσεις της Δημοτικής Αρχής να οργανώσει 
δομημένα όλους αυτούς τους χώρους και να δει παρεμβάσεις τόσο 
αισθητικές, όσο υπογειοποίησης των κάδων σκουπιδιών, όσο και νέες 
ρυθμίσεις κυκλοφοριακές, που να διευκολύνουν την όλη κατάσταση; 

 

ΜΠΑΚΑΣ  

Μία παρατήρηση. Οι συνάδελφοι της πλειοψηφίας να μην ενοχλούνται και 
τόσο όταν συνάδελφοι από τις μειοψηφίες καταθέτουν ερωτήσεις. Το έργο 
τους εδώ πέρα είναι πρώτα απ’ όλα να καταθέτουν ερωτήσεις και δύσκολες 
ερωτήσεις και να μας φέρνουν σε αμηχανία εμάς της πλειοψηφίας, αυτή είναι 
η δουλειά τους. Δεν είναι η δουλειά τους να μας χαϊδεύουνε.   

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

Δεν αντιλήφθηκα ότι ενοχλήθηκε κάποιος συνάδελφος της πλειοψηφίας. Για 
άλλο λόγο, δεν ήσασταν απ’ την αρχή, κ Μπάκα.  

 

ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ 

- Η χωματερή στο Μπουρνιά έχει αποκατασταθεί και υπάρχουν 
συγκεκριμένες δεσμεύσεις για τη συγκεκριμένη χωματερή. Δεν τίθεται θέμα 
πλέον να ανοίξει αυτό πάλι.  

- Για τον Εθνικό Σχεδιασμό Διαχείρισης Απορριμμάτων ο Δήμος Καλαμάτας, 
μέσα στα χρονικά περιθώρια που ήτανε λίγα, δέκα ημέρες μόνο, κατέθεσε 
τις προτάσεις του στη διαδικασία της διαβούλευσης. Από κει και πέρα, θα 
πρέπει να τρέξει η διαδικασία του ΠΕΣΔΑ, για να φτάσουμε στο σημείο των 
Τοπικών Σχεδίων Δράσης.  

- Για τον καθαρισμό, είναι γεγονός ότι έχουμε μείνει πίσω, αλλά είχαμε 
πρόβλημα με τους χειριστές. Ήδη όμως καθαρίζουμε στα χωριά, δουλεύουν 
όλα τα συνεργεία του Δήμου, το σημείο που αναφέρατε πολύ σύντομα θα 
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είναι καθαρό και θεωρούμε ότι στις επόμενες 15-20 μέρες θα έχει αλλάξει η 
εικόνα του Δήμου μας.   

- Για το σκουπιδότοπο της Βασιλέως Γεωργίου, καθαρίστηκε σήμερα. Είναι 
ένα μεγάλο πρόβλημα το σημείο αυτό, σκεπτόμαστε διάφορα να κάνουμε 
προκειμένου να λυθεί το πρόβλημα, ίσως να τοποθετήσουμε 
συρματόπλεγμα ώστε να μην αδειάζουν πλέον σκουπίδια. 

- Για το μηχανοστάσιο, δεν ξέρω ποιος είναι εκεί ο σκουπιδότοπος, δεν έχω 
δει κάτι για τα μπάζα που είπατε, παρ’ όλο ότι μένω εκεί δίπλα.  

- Η προσφορά και η ευαισθησία του Φιλοζωικού Ομίλου δεν αμφισβητείται 
από κανέναν. Ίσα-ίσα, για το λόγο αυτό και ο Δήμος Καλαμάτας 
συνεργάζεται τα τελευταία χρόνια με το Φιλοζωικό, συνάπτει κάθε χρόνο 
προγραμματικές συμβάσεις αξίας 15.000 € που αφορούν την περισυλλογή 
και τη στείρωση των αδέσποτων και συγχρόνως αγοράζει τροφή αξίας 
15.000 €, έχει παραχωρήσει τον οικίσκο επί της Νέδοντος και έκανε 
προσπάθεια να εξευρεθεί χώρος για τη δημιουργία καταφυγίου αδέσποτων 
ζώων. Ο Φιλοζωικός απαρτίζεται από εθελοντές και κανείς δεν πληρώνεται. 
Είναι δύσκολο να τους ειδοποιείς ανά πάσα στιγμή να κάνουν την 
περισυλλογή και έτσι είπαμε να βρούμε έναν ιδιώτη, που θα έχει την 
υποχρέωση να περισυλλέγει τα αδέσποτα, να τα πηγαίνει στο χώρο 
βραχείας φιλοξενίας, εκεί να τα παραλαμβάνει ο Φιλοζωικός, ο οποίος θα 
τα πηγαίνει για στείρωση, να τα παίρνει πάλι ο ιδιώτης, προκειμένου να τα 
φιλοξενήσει και να τα επιστρέψει, όπως αναφέρει και η νομοθεσία. 

 
ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ 
Για τη Φαρών, η μελέτη και η φιλοσοφία του μελετητή και της Τεχνικής 
Υπηρεσίας ήταν να συνδέσουμε την παραλία με το φυσικό κομμάτι το οποίο 
λέγεται Αριστομένους. Άρα λοιπόν, η μελέτη έγινε στο κομμάτι το δυτικό, 
ανέβηκε μπροστά από το ΙΚΑ και ήρθε να συνδεθεί στην Αριστομένους. 
Βέβαια, και το ανατολικό πεζοδρόμιο είναι πολύ σημαντικό. Ήδη η Τεχνική 
Υπηρεσία συντάσσει μελέτη, αφού αλλάξαμε και τον αγωγό ύδρευσης από το 
μέρος εκείνο, για να μπορέσουμε πλέον με άλλα χρήματα να μπορέσουμε να 
αναπλάσουμε και εκείνο το πεζοδρόμιο, για την καλύτερη εξυπηρέτηση όλων 
των δημοτών και όχι μόνο των επισκεπτών. 
 
ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ 
Στην Κεντρική Αγορά Καλαμάτας όλες οι θέσεις είναι καλυμμένες. Θα ξέρετε 
όμως ότι οι θέσεις είναι και εποχιακές γιατί τα προϊόντα των παραγωγών είναι 
εποχιακά. Άρα, μερικές φορές βλέπετε κάποιες θέσεις κενές, ενώ οι θέσεις 
αυτές έχουν δοθεί.  Ως προς την παραβατικότητα, μετά την επανεμφάνιση 
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της Δημοτικής Αστυνομίας, θέλω να πιστεύω ότι τα πράγματα θα είναι πάρα 
πολύ καλύτερα. Για το Master Plan που μου λέτε, θα έχουμε τις ανακοινώσεις 
που περιμένετε και θα γίνει και σχετική διαβούλευση.  

 
ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ 
- Το πρόγραμμα Υδάτινες Γέφυρες, ήταν ένα σεμινάριο των υπαλλήλων της 

ΔΕΥΑΚ. Θα συνεχιστεί με τη νέα σχολική χρονιά, για ενημέρωση και 
διαβούλευση με μαθητές σχολείων: δημοτικών, γυμνασίων και λυκείων.    

- Όσον αφορά στο Σύνδεσμο, ο οποίος υπολειτουργεί αφού λειτουργεί με 
διμηνίτες γιατί δεν μπορεί να προσληφθεί καινούργιο προσωπικό, είναι σε 
διαβούλευση αυτό το θέμα για τη ζωή του Συνδέσμου, με τους υπόλοιπους 
Δήμους που τον απαρτίζουν, εάν θα μείνει και πώς θα λειτουργεί.      

- Για το νέο αγωγό έχει γίνει η μελέτη και έχει υποβληθεί στην Περιφέρεια η 
περιβαλλοντική μελέτη, την έγκριση της οποίας περιμένουμε, προκειμένου 
να υποβληθεί στο πρόγραμμα και έχει τις διαβεβαιώσεις ο Δήμαρχος ότι θα 
ενταχθεί αυτό το έργο.  

 
ΚΟΥΤΙΒΑΣ 
Ως προς τις κλήσεις που δόθηκαν για το παρκάρισμα σε διάφορους δρόμους, 
δεν έχει αλλάξει κάτι σε σχέση με το παρελθόν, όμως, υπάρχουν πολλές 
καταγγελίες από δημότες ή πολίτες οι οποίοι δεν μπορούν να περάσουν τις 
πρωινές ώρες. Πιστεύω να συμφωνείτε στο να υπάρχει μία τάξη. Ως προς την 
αρμοδιότητα, βεβαίως και την έχει η Δημοτική Αστυνομία να βεβαιώνει 
παραβάσεις.  
 
ΜΑΚΑΡΗΣ 
- Ο Δήμος Καλαμάτας, σε αντίθεση με άλλους παραλιακούς Δήμους, δεν 

διαθέτει Κανονισμό Διαχείρισης και Λειτουργίας Κοινοχρήστων Χώρων 
Αιγιαλού και Παραλίας, λόγω της πολυετούς αδράνειας από την πλευρά του 
Δήμου, με αποτέλεσμα να παρατηρούνται κάθε χρόνο φαινόμενα 
αυθαιρεσίας, που αλλοιώνουν τον κοινόχρηστο χαρακτήρα του αιγιαλού και 
της παραλίας, υποβαθμίζουν το συγκεκριμένο τουριστικό προϊόν και από 
την άλλη δεν προστατεύουν την υγιή επιχειρηματικότητα και τον υγιή 
ανταγωνισμό.  Συμφωνεί ο Δήμαρχος να δημιουργηθεί Κανονισμός 
Διαχείρισης και Λειτουργίας Κοινόχρηστων Χώρων Αιγιαλού και Παραλίας; 

- Πληροφορηθήκαμε απ’ τον τοπικό τύπο για την παρουσίαση της 
υποψηφιότητας της Καλαμάτας ως Πολιτιστική Πρωτεύουσα για το 2021 
στο Μουσείο Μπενάκη, παρουσία εκπροσώπων της πολιτείας και φορέων, 
καθώς και προσωπικοτήτων. Όμως, η αντιπολίτευση δεν εκλήθη να 
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συμμετέχει σε αυτή τη δράση, παρόλο που η ευρύτερη πολιτική συναίνεση 
είναι απαραίτητη προϋπόθεση για την επιτυχία της Υποψηφιότητας.  
Επίσης, η Επιτροπή Πολιτιστικού Σχεδιασμού και η Επιτροπή 
Παρακολούθησης δεν έχουν συνεδριάσει ούτε μία φορά, ενώ η Ειδική 
Συνεδρίαση για την Πολιτιστική Πρωτεύουσα δεν έχει ακόμα γίνει.  Άρα, 
ουσιαστικά πηγαίνουμε σε μια δημαρχοκεντρική υποψηφιότητα, που δεν 
λαμβάνει υπόψη τις Δημοτικές Παρατάξεις και δεν απελευθερώνει αλλά 
καθυποτάσσει τις δυνάμεις δημιουργίας στον τόπο μας, ενώ δεν σέβεται το 
ανώτατο όργανο δημοκρατίας του Δήμου, που είναι το Δημοτικό 
Συμβούλιο.  

 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ 
- Να μας πει ο κ. Δήμαρχος τι νεώτερα υπάρχουν σχετικά με τις εκδηλώσεις 

για την Πολιτιστική Πρωτεύουσα 2021  και κάνουμε μία έκκληση προς όλες 
τις παρατάξεις, ότι θα πρέπει να υπάρχει μια υπερκομματική βάση, να μην 
δημιουργούνται προβλήματα, διότι οι υποψηφιότητες από άλλες πόλεις 
είναι πολλές και θα πρέπει να συντονιστούμε, έτσι ώστε να προχωρήσουμε 
επωφελώς και για την πόλη και για την περιοχή. 

- Υπάρχουν γραπτές καταγγελίες για κατασπατάληση δημοσίου χρήματος, σε 
μια παρέμβαση στην περιοχή της Καλλιθέας, όπου χρόνια υπάρχει αυτό το 
πρόβλημα και δεν έχει δοθεί απάντηση. 

- Υπάρχει διαμαρτυρία μεγάλου αριθμού κατοίκων του Αντικαλάμου σχετικά 
με μια μετατροπή διώροφης οικίας που γειτνιάζει με το Γενικό Νοσοκομείο 
σε κέντρο εταιρείας κινητής τηλεφωνίας.    

 
ΑΛΟΥΠΗΣ 
- Εκκλήθηκα πρόσφατα σε κάποια οριστική παραλαβή ενός έργου που έχει 

κάνει η ΔΕΥΑΚ στο Ασπρόχωμα, όπου το έργο δεν είχε καμία σχέση με το 
έργο το οποίο δημοπρατήθηκε και μελετήθηκε, εκτός απ’ τη θέση του. Όλα 
τα υπόλοιπα ήταν τελείως διαφορετικά.  Αυτό είναι κατάφωρη παράβαση 
κάθε υγιούς ανταγωνισμού, κάθε νομοθεσίας που αφορά δημόσια έργα, 
κάθε εγγράφου που ακολουθεί τη σύμβαση και ερωτώ τη  Δημοτική Αρχή 
ποια η άποψή της γι’ αυτή την εμμονή στην παρανομία. 

- Έχουν περιέλθει πολλές καταγγελίες για πλειάδα αναθέσεων. 
Χαρακτηριστικά αναφέρω ότι εργολήπτης που με δημοπρασία παίρνει 
κάποιο έργο, ταυτόχρονα μέσα σε διάστημα λίγων ημερών παίρνει με 
αναθέσεις και άλλα έργα, καθιστώντας τον δημοτικό εργολάβο. Επομένως, 
ζητάω αναλυτικά να καταγραφούν όλες οι αναθέσεις που έχει κάνει η 
Δημοτική Αρχή και οι Δημοτικές Επιχειρήσεις ανά εργολήπτη, ημερολογιακά 
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και προϋπολογισμό. 
- Τι σκέφτεστε να κάνετε με την πλήρη αντισυμβατική σύμβαση που αφορά 

τη σύμβαση της Μαραθόλακας; Η Δημοτική Αρχή προτίθεται να παρατείνει 
τη συγκεκριμένη σύμβαση στη λογική του ένα συν ένα χρόνο ή έχει σκοπό 
να την επαναδημοπρατήσει σε νέα ορθή βάση;  

 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ 

- Εδώ και δύο μήνες, με απόφαση Εισαγγελέα, διεξάγεται οικονομικός 
έλεγχος στον πρώην Δήμο Άριος. Έχω ζητήσει ενημέρωση σχετικά με το 
θέμα απ’ τον Πρόεδρο της Οικονομικής Επιτροπής, ο οποίος δηλώνει 
αναρμόδιος και παρέπεμψε σε σας κ. Δήμαρχε για να με ενημερώσετε για 
το θέμα αυτό.  

- Δυστυχώς μέχρι τώρα δεν έχει γίνει τίποτα με την επέκταση του Αστικού 
ΚΤΕΛ μέχρι το Νοσοκομείο, διότι η Περιφέρεια το ανέβαλε το θέμα.  Τι 
ακριβώς προτείνετε, τι θα γίνει ακριβώς με το θέμα αυτό; 

- Έχει δημιουργηθεί  μεγάλο  θέμα  με  τη  δραστηριότητα του  Προέδρου 
του Λιμενικού Ταμείου Καλαμάτας στην παραλία. Το Λιμενικό διαπίστωσε 
αυθαιρεσίες, μεταλλικές  κατασκευές  και αλλοίωση  του  αιγιαλού  στο 
χώρο του «ΕΛΙΤ», πριν καν γίνει ο σχετικός διαγωνισμός.  Γιατί, κ. 
Δήμαρχε, τέτοια προνομιακή μεταχείριση στον Πρόεδρο του Λιμενικού 
Ταμείου και γιατί δεν αποκλείστηκε από το διαγωνισμό, όπως προέβλεπε η 
διακήρυξη για όποιον έχει κάνει αυθαιρεσίες στον αιγιαλό;  Συνεχίζετε να 
καλύπτετε ηθικά και πολιτικά τις αυθαιρεσίες του Προέδρου του Λιμενικού 
Ταμείου;  

 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

Δεν την ξέρω την περίπτωση, κ. Δημητρούλια, απλά σας ενημερώνω ότι η 
προκήρυξη γίνεται σύμφωνα με το Νόμο και ελέγχεται από το ΑΣΕΠ. Εάν δεν 
είχε συνταχθεί σωστά το ΑΣΕΠ θα μας καλούσε να τη διορθώσουμε. Κάτι 
τέτοιο δεν έγινε, άρα η προκήρυξη είναι καθ’ όλα νόμιμη. Από κει και πέρα, 
αν υπάρχει κάποια αντίρρηση, ο καθένας έχει το δικαίωμα  να κάνει ένσταση.  

 

ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 

- Το πλαίσιο για τον αιγιαλό το καθορίζει πάντοτε το Υπουργείο Οικονομικών 
το οποίο και με τις ΚΥΑ που βγάζει είναι αυτό υπεύθυνο. Οι Κανονιστικές 
επί του αιγιαλού, που έχουνε κάνει κάποιοι Δήμοι, είναι να 
επαναλαμβάνουνε την ΚΥΑ που έχουν ορίσει τα συναρμόδια Υπουργεία. 
Εμείς δεν έχουμε καμία αρμοδιότητα να κάνουμε κάτι διαφορετικό επί του 



Φάκελος Περίληψης Συνεδρίασης       Συνεδρίαση   09/2015 – Πέμπτη  25/06/2015 - 8 : 00 μ.μ. 

Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας Σελ. 9 από 23 

αιγιαλού απ’ αυτό που ορίζει η συγκεκριμένη ΚΥΑ.  

- Όταν μιλάμε για απευθείας ανάθεση δεν σημαίνει ότι λέμε ¨εσύ θα πάρεις 
αυτή τη δουλειά¨. Ερχόμαστε στην Οικονομική Επιτροπή, ανοίγουμε 
κλειστές προσφορές και πάντα επιλέγεται αυτός που έχει δώσει την 
καλύτερη προσφορά. 

 

 ΔΗΜΑΡΧΟΣ 
- Βασανίζομαι τον τελευταίο καιρό και μου φαίνονται παράξενα, πολλά απ’ 

αυτά τα οποία ακούω εδώ, με αυτά τα οποία συμβαίνουν για τη χώρα. 
Πάρα πολύ σύντομα θα κληθεί το Δημοτικό Συμβούλιο να συζητήσει και να 
αποφασίσει τις επιπτώσεις που θα υπάρξουν για την πόλη, είτε με τη μία 
επιλογή, είτε με την άλλη. Αναφέρομαι σε στρατόπεδα, σε πανεπιστήμια, 
σε μονάδες υγείας, σε ολοκλήρωση ή μη εθνικών δρόμων, ανεξάρτητα απ’ 
αυτά τα οποία μπορούν να συμβούν ή με τη μία επιλογή ή με την άλλη σε 
προσωπικό επίπεδο. Θα τα κουβεντιάσουμε όλα αυτά έτσι κι αλλιώς. 

- Καθυστέρησα γιατί έπρεπε να είμαι στο Εικαστικό Εργαστήρι στη γιορτή 
της Αποφοίτησης, της λήξης των μαθημάτων και έπρεπε να είμαι εκεί, να 
ευχαριστήσω τα παιδιά, να τα χαιρετήσω και να τους ευχηθώ Καλό 
Καλοκαίρι.  

- Εγώ εκπλήττομαι όταν ένας δημοτικός σύμβουλος δεν γνωρίζει βασικά 
στοιχεία της νομοθεσίας. Είναι δυνατόν σήμερα δημοτικός σύμβουλος να 
ερωτά γιατί έχεις αφήσει ασυγύριστο τον αιγιαλό; Γιατί δεν έχεις κάνει 
κανονισμό λειτουργίας του αιγιαλού; Όταν όλοι σε αυτή τη χώρα 
γνωρίζουν ότι η θάλασσα είναι ευθύνη του Υπουργείου Εμπορικής 
Ναυτιλίας και του Λιμενικού Σώματος και ο αιγιαλός αποτελεί ευθύνη, είναι 
περιουσία κρατική και είναι ευθύνη της πρώην Κτηματικής Εταιρείας και 
του Υπουργείου Οικονομικών.    

- Για την Πολιτιστική Πρωτεύουσα, σας ευχαριστώ θερμά για τη συμβολή 
σας. Έχω πει πολλές φορές και το λέω και τώρα δημόσια, αν 
κατορθώσουμε, που θα το κατορθώσουμε, αυτό θα είναι πράξη ολόκληρου 
του Δημοτικού Συμβουλίου, διότι, πράγματι, δεν βρίσκεις ενότητα στις 
άλλες πόλεις σε αυτό το βαθμό. Παρακαλώ να συγκροτηθεί αμέσως η 
σχετική Επιτροπή, όπου να μην  υπάρχει  πλειοψηφία και μειοψηφία και  
να μην ανακατευόμαστε ούτε στην Καλλιτεχνική Επιτροπή, ούτε σε 
δουλειές του μάνατζερ, ούτε στους εθελοντές. Δεν θέλουμε εμείς να 
καπελώσουμε τίποτα. Όταν καπελώνεις τέτοια πράγματα τα μικραίνεις, τα 
κονταίνεις, τα πεθαίνεις στο τέλος και δεν θέλομε αυτή η προσπάθεια να 
καταντήσει έτσι. 

- Δεν ξέρω ακριβώς, αγαπητέ Θόδωρε, τι είναι για την Καλλιθέα, μπορείς 
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όμως να μου δώσεις ένα σημείωμα αν θέλεις και θα σου απαντήσω 
γραπτώς. 

- Δεν γνωρίζω το θέμα του Αντικαλάμου και της κινητής τηλεφωνίας. Θα 
ελεγχθεί αμέσως αν έχει πάρει άδεια, διότι εμείς δεν δίνουμε άδεια για την 
κινητή τηλεφωνία, άδεια δίνουν οι κρατικές αρχές. Το μόνο το οποίο 
γνωρίζω είναι ότι ο Δήμος έχει εγκαταστήσει μηχανισμούς οι οποίοι 
ελέγχουν αυτή τη μόλυνση, η οποία μπορεί να συμβεί από τα ψηφιακά 
μέσα ή από τις κεραίες.  

- Υπάρχει το Εθνικό Σχέδιο Διαχείρισης των Απορριμμάτων, όπου τελειώνει η 
δημόσια διαβούλευση μέσα στο μήνα. Δεν έχομε καμία αντίρρηση όταν 
έρθει το Τοπικό Σχέδιο Διαχείρισης, να κάνουμε μία κουβέντα γι’ αυτό. 
Αλλά, επειδή ο χρόνος ήταν πάρα πολύ λίγος, έγινε μία σύσκεψη, η οποία, 
αν θα διαβάσετε αυτό που ανέβηκε, στάλθηκε στο Υπουργείο επάνω, θα 
δείτε ότι δεν απέχει από τη γενική άποψη, την οποία έχομε όλοι μας, σε 
γενικές γραμμές, όσον αφορά τη διαχείριση των απορριμμάτων, αλλά θα 
μπορούμε να πούμε περισσότερα πράγματα στο Τοπικό Σχέδιο Διαχείρισης, 
όπου αναμένουμε την εισήγηση. 

- Το ΑΣΕΠ νόμος είναι. Δεν είναι άλλο ο νόμος άλλο το ΑΣΕΠ. Το ΑΣΕΠ 
προσδιορίζεται από συγκεκριμένη νομοθεσία και τις προσλήψεις 
προσωπικού που κάνουμε πάντοτε έχουν την έγκριση του ΑΣΕΠ. Επειδή 
όμως άνθρωποι τα υπολογίζουν όλα αυτά και μπορεί να γίνει και λάθος, 
καλό είναι να υπάρξει μία ένσταση η οποία απευθύνεται προς το ΑΣΕΠ με 
όλα τα δικαιολογητικά και κρίνεται από το ΑΣΕΠ. 

- Το έργο του Ασπροχώματος ήταν ενταγμένο στο πρόγραμμα ΘΗΣΕΑΣ. 
Ξεκίναγε και σταμάταγε, το βρήκε η οικονομική κρίση και  προσπαθήσαμε 
να το προχωρήσουμε με λιγότερα χρήματα, πάντοτε μέσω του 
προγράμματος ΘΗΣΕΑΣ. Η μελέτη άλλαξε δύο-τρεις φορές, έχει έρθει η 
μελέτη στο Δημοτικό Συμβούλιο και εν πάση περιπτώσει έγινε ότι 
μπορούσε να γίνει με κάποια χρήματα και έδωσε ένα αποτέλεσμα 50% 
καλύτερο απ’ ότι είχαμε στην είσοδο του Ασπροχώματος. Σε κάθε 
περίπτωση όμως, επειδή τα έργα αυτά προσυπογράφονται από τεχνικούς 
και παραλαμβάνονται από επιτροπές με συμμετοχή και τη δική σας, να μην 
τα παραλαμβάνετε, να κάνετε αυτά τα οποία λέει ο νόμος και να γίνεται η 
σχετική έρευνα.   

- Δεν υπάρχει στο Δήμο Καλαμάτας διαδικασία αναθέσεων. Οι αναθέσεις 
πρέπει να γίνονται διότι υπάρχουν κάποια έργα ειδικά, τα οποία δεν 
μπορείς να τα κάνεις έξω απ’ τη διαδικασία των αναθέσεων. Ανάθεση δεν 
κάνει ο Δήμαρχος, την κάνει συλλογικό όργανο και προβλέπεται απ’ το 
Νόμο, δεν είναι παράνομη. Έχω δώσει αυστηρή εντολή όλες οι αναθέσεις, 
υπάρχει συνεργασία με το Σύλλογο Μηχανικών, να αναρτώνται στο  
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διαδίκτυο. Να γίνονται προσφορές και να ανοίγονται οι προσφορές με 
διαδικασία αντικειμενική. Τι είναι αυτά που μου λέτε ότι έχω ένα δημοτικό 
μηχανικό δίπλα μου; Αν νομίζετε ότι κάτι έχει συμβεί, το οποίο είναι 
επιλήψιμο, να το τεκμηριώσετε, γιατί υπάρχει και η συκοφαντική 
δυσφήμιση, γιατί δεν μπορούμε γενικά να ρίχνομε οτιδήποτε στον 
ανεμιστήρα, έτσι γενικά και αόριστα.  

- Για τη Μαραθόλακα, έχω πει πολλές φορές ότι αυτό το οποίο γίνεται είναι 
ατελές. Το έχω πει κατά κόρον, το είπα και στον Υπουργό και είπα και τα 
προβλήματα τα οποία υπάρχουν. Σε 2-3 μέρες παίρνουμε την επέκταση 
την περιβαλλοντική. Αυτό σημαίνει ότι ο Δήμος μπορεί να προχωρήσει 
άμεσα στην απόκτηση δικού του μηχανικού εξοπλισμού. Έχουμε υποβάλει 
σχετικές προτάσεις στο ΕΠΠΕΡΑΑ και αυτό σημαίνει ότι ο Δήμος με δικά 
του μέσα μπορεί να κάνει εντελώς διαφορετική διαχείριση απ’ αυτή την 
οποίαν κάνει σήμερα. Προφανώς πρέπει να πάμε σε επαναδημοπράτηση με 
άλλους όρους πλέον και λαμβάνοντας υπόψη και το οικονομικό 
αποτέλεσμα που θα έχουν τα δικά μας μέσα. Ελπίζω σε ενάμισι μήνα να 
έχουμε τα πρώτα δικά μας μέσα. 

- Υπάρχει ένα ζήτημα οικονομικής φύσεως στον τέως Δήμο Άριος, το οποίο 
φτάνει στην εποχή του Μπρούμα, πριν απ’ τον Γιαννακόπουλο. Η 
κατηγορηματική άποψή μας είναι, και η υπηρεσιακή, ότι δεν υπάρχει 
ζήτημα κατασπατάλησης χρημάτων. Υπάρχει, προφανώς, ζήτημα το οποίο 
συνδέεται με την ανυπαρξία ουσιαστικά Υπηρεσιών. Τα έργα υπάρχουν, οι 
εκδηλώσεις έγιναν, αλλά έχομε τιμολόγια τα οποία δεν έχουν συμβατές 
ημερομηνίες με τις αποφάσεις των θεσμικών οργάνων, ως παράδειγμα. Τα 
έργα υπάρχουν. Τη στιγμή που το θέμα έφθασε στον Εισαγγελέα παρέλκει 
οποιαδήποτε ΕΔΕ. Εμείς τους θεωρούμε κατά τεκμήριον αθώους και το 
Δικαστήριο ας αποφασίσει.   

- Την αστική συγκοινωνία την αποφασίζει ο Δήμος. Μέχρι πού θα πηγαίνει, τι 
στάσεις θα κάνει και τι εισιτήρια θα κόβει. Την αστική περιοχή την 
αποφασίζει το Περιφερειακό Συμβούλιο. Στη συνεδρίαση όπου 
παρευρέθηκα και εγώ δεν έλαβε απόφαση το Περιφερειακό Συμβούλιο, 
δυστυχώς, και με επιμονή Μεσσηνίων περιφερειακών συμβούλων. Στην 
επόμενη συνεδρίαση, ενώ υπήρχε υπόσχεση ότι θα ληφθεί απόφαση, δεν 
έχει εγγραφεί στην ημερήσια διάταξη. Την εβδομάδα που έρχεται θα 
συναντηθώ με τον Περιφερειάρχη και έχω την εντύπωση ότι η Περιφέρεια 
θα αποφασίσει να ικανοποιήσει το ομόφωνο αίτημά μας.  

- Δεν προέκυψε θέμα με κανέναν συνάδελφο. Να αποφασίσομε αν εδώ θα 
είμαστε Δικαστήριο, αν θα είμαστε Εισαγγελία, αν θα εκδίδουμε αποφάσεις, 
αν θα καταδικάζομε. Βέβαια τα κανάλια το έχουν κατακτήσει αυτό με τη 
δύναμή τους, έχει το καθένα από έναν Εισαγγελέα και καταδικάζει. Η 
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Δημοτική Αρχή δεν έπραξε ούτε παρέλειψε κάτι σε αυτή την ιστορία. Σας 
εξήγησα ότι τελικώς αποφασίζει ο ιδιοκτήτης που είναι η Κτηματική 
Υπηρεσία του Δημοσίου. Αυτός αποφασίζει. Η Δημοτική Αρχή δεν έκανε και 
ο Δήμαρχος δεν καλύπτει καμία παρανομία. Αν υπάρχει παρανομία, 
παρακαλώ πολύ, απευθυνθείτε σε αυτούς οι οποίοι θα αποφασίσουν, αλλά 
μέχρι να αποφασίσουν, εννοώ και τη Δικαστική Αρχή, παρακαλώ πάρα 
πολύ, γιατί η σπίλωση είναι βαρύτατη για όλους μας. Δεν δικαιούται κανείς 
να σπιλώνει επαγγελματίες, υπολήψεις ή εν πάση περιπτώσει να μιλάει για 
ηθική. 

 

 

 

Ακολούθως το Σώμα αποδέχθηκε να συζητηθούν τα παρακάτω εκτός 
ημερήσιας διάταξης θέματα. 

 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

262  Κάλυψη δαπανών στο πλαίσιο προβολής της 
Θεσσαλονίκης στην Καλαμάτα. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διάθεση πίστωσης 1.500,00 € για την κάλυψη των 
δαπανών, σε ανταπόδοση της φιλοξενίας και της υποστήριξης που έτυχε ο 
Δήμος Καλαμάτας κατά την προβολή αυτού στη Θεσσαλονίκη, σύμφωνα με 
την εισήγηση του Γραφείου Επικοινωνίας, Δημοσίων Σχέσεων & Εθιμοτυπίας. 

263  Τροποποίηση της Προγραμματικής Σύμβασης 
Πολιτισμικής Ανάπτυξης μεταξύ του Υπουργείου 
Πολιτισμού, Παιδείας και Θρησκευμάτων, του Δήμου 
Καλαμάτας και της Κοινωφελούς Επιχείρησης Δήμου 
Καλαμάτας ¨ΦΑΡΙΣ¨, για τη συνέχιση της ανάπτυξης 
στην Καλαμάτα του θεσμού «ΔΙΕΘΝΕΣ ΚΕΝΤΡΟΥ 
ΧΟΡΟΥ» (ΔΙ.ΚΕ.ΧΟ.) και τη συνέχιση της 
δραστηριοποίησης του Διεθνούς Φεστιβάλ Χορού 
Καλαμάτας σε εθνικό και διεθνές επίπεδο. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η τροποποίηση της προγραμματικής σύμβασης ώστε 
να συμμετέχει σε αυτή και η Περιφέρεια Πελοποννήσου. 

264  Έγκριση της υπ΄ αριθμ. 94/2015 απόφαση του 
Διοικητικού Συμβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
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Δήμου Καλαμάτας ¨ΦΑΡΙΣ¨, η οποία αφορά στην 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού, οικον. έτους 2015, 
της επιχείρησης. 

¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ 
& ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι 
της δημοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται 
η υπ’ αριθμ. 94/2015 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της επιχείρησης. 

265  Έγκριση όρων χρησιδανείου για την παραχώρηση στο 
Δήμο Καλαμάτας ενός διαγραμμιστικού μηχανήματος. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται οι όροι του χρησιδανείου για την παραχώρηση κατά 
χρήση στο Δήμο Καλαμάτας, από την Περιφέρεια Πελοποννήσου, ενός 
διαγραμμιστικού μηχανήματος μέχρι 31/12/2015. 

266  Έγκριση μελέτης και προϋπολογισμού του έργου 
«Βελτίωση αγροτικής οδοποιίας για την πρόσβαση σε 
γεωργικές εκμεταλλεύσεις των Τ.Κ. Πλατέος (Δ.Ε. 
Αρφαρών) και Άριος (Δ.Ε. Άριος) Δήμου Καλαμάτας» και 
υποβολής αίτησης χρηματοδότησης του έργου αυτού 
στο χρηματοδοτικό Τοπικό Πρόγραμμα Προσέγγισης 
Leader του Άξονα 4 του Ε.Π. ¨Αγροτική Ανάπτυξη της 
Ελλάδας 2007 – 2013¨.   

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η μελέτη, προϋπολογισμού 201.500,00 €, με ΦΠΑ 
και η υποβολή αίτησης χρηματοδότησης στο εν λόγω πρόγραμμα, όπως 
εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την υπ’ αριθμ. 44/2015 απόφασή 
της, σύμφωνα με την πρόταση του Τμήματος Μελετών της Διεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

Α. ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ   

267 1.  Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2015. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και οι παρόντες 
Πρόεδροι Συμβουλίων & Εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων και ΛΕΥΚΟ οι 
σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η διοργάνωση πολιτιστικών εκδηλώσεων και η 
διάθεση συνολικού ποσού 30.156,00 € για την κάλυψη των εξόδων 
(18.086,00 € ανάθεση δράσεων στην Κοινωφελή Επιχείρηση ¨ΦΑΡΙΣ¨ και 
12.070,00 για δράσεις που αναλαμβάνει ο Δήμος), σύμφωνα με την εισήγηση 
του Δημοτικού Συμβούλου και Προέδρου του Δ.Σ. της Κ.Ε. ¨ΦΑΡΙΣ¨ κ. 
Ηλιόπουλου Αθανασίου. 
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   Το υπ’ αριθμ. 27 θέμα της ημερήσιας διάταξης προτάσσεται της σειράς του 
λόγω της παρουσίας των Προέδρων Συμβουλίων και Εκπροσώπων Τοπικών 
Κοινοτήτων 

268 27. Καθορισμός ύψους προϋπολογισμού εξόδων Δημοτικών 
και Τοπικών Κοινοτήτων έτους 2016.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και οι παρόντες Πρόεδροι Συμβουλίων & Εκπρόσωποι 
Τοπικών Κοινοτήτων, ΚΑΤΑ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της δημοτικής 
παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  καθορίζεται το ύψος, 
σύμφωνα με την εισήγηση του Αντιδημάρχου κ. Ηλιόπουλου Αθανασίου, ανά 
Δημοτική - Τοπική Κοινότητα ως εξής: 

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

1.  ΚΑΛΑΜΑΤΑ 640.040,00        8. ΝΕΔΟΥΣΑ 6.000,00 

2.  ΒΕΡΓΑ 20.000,00 9. ΕΛΑΙΟΧΩΡΙ 7.000,00 

3.  ΑΛΑΓΟΝΙΑ 7.000,00 10. ΣΠΕΡΧΟΓΕΙΑ 9.000,00 

4.  ΑΡΤΕΜΙΣΙΑ 7.000,00 11. ΑΝΤΙΚΑΛΑΜΟΣ 7.000,00 

5.  ΚΑΡΒΕΛΙ 6.000,00 12. ΑΣΠΡΟΧΩΜΑ 11.000,00 

6.  ΛΑΔΑ 6.000,00 13. ΛΑΙΪΚΑ 11.000,00 

7.  ΠΗΓΕΣ 6.000,00 14. Μ. ΜΑΝΤΙΝΕΙΑ 7.000,00 

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΑΡΙΟΣ 

1. ΑΡΙΣ 10.000,00 4. ΑΜΜΟΣ 6.000,00 

2. ΑΡΙΟΧΩΡΙ 8.000,00 5. ΑΛΩΝΙΑ 6.000,00 

3. ΑΣΠΡΟΠΟΥΛΙΑ 6.000,00 6. ΑΝΕΜΟΜΥΛΟΣ 6.000,00 

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΑΡΦΑΡΩΝ 

1. ΑΡΦΑΡΑ 11.000,00        5. ΠΛΑΤΥ 8.000,00 

2. ΣΤΑΜΑΤΙΝΟΥ 6.000,00 6. ΑΓΙΟΣ ΦΛΩΡΟΣ 7.000,00 

3. ΒΡΟΜΟΒΡΥΣΗ 6.000,00 7. ΒΕΛΑΝΙΔΙΑ 6.000,00 

4. ΠΗΔΗΜΑ 7.000,00 8. ΑΓΡΙΛΟΣ 6.000,00 
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ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΘΟΥΡΙΑΣ 

1. ΘΟΥΡΙΑ 11.000,00        4. ΜΙΚΡΟΜΑΝΗ 7.000,00 

2. ΠΟΛΙΑΝΗ 5.000,00 5. ΑΝΘΕΙΑ 7.000,00 

3. ΑΜΦΕΙΑ 7.000,00 6. ΑΙΘΑΙΑ 7.000,00 
 

Β. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ & ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

269 2.  Έγκριση σύναψης προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του 
Δήμου Καλαμάτας της Αναπτυξιακής Εταιρείας 
Επιμελητηρίου Μεσσηνίας (ΕΤΑΠ Πελοποννήσου) και 
Δήμων Ν. Μεσσηνίας, σχετικά με ¨ΚΑΜΠΑΝΙΑ 
ΠΡΟΒΟΛΗΣ ΤΗΣ ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ ΣΤΗΝ ΙΤΑΛΙΚΗ ΑΓΟΡΑ¨».   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  
εγκρίνεται η σύναψη προγραμματικής σύμβασης και η διάθεση πίστωσης 
14.500,00 €, ως συμμετοχή του Δήμου Καλαμάτας στην υλοποίηση της 
προγραμματικής σύμβασης,  σύμφωνα με την εισήγηση του Τομέα 
Τουρισμού της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών 
Θεμάτων. 

270 3.  Χορήγηση αδειών παραγωγών λαϊκών αγορών. ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η χορήγηση άδειας παραγωγού πωλητή λαϊκών 
αγορών στους, Παυλή Ιωάννη του Αντωνίου, Καννά Βασιλική του Δημητρίου, 
Μάλαμα Γεωργία του Δημητρίου, Σκόκου Μαρίνα του Παναγιώτη, 
Σαββατιανέα Καλλιόπη του Πέτρου και Καννά Ελένη του Γεωργίου, σύμφωνα 
με την εισήγηση του Τμήματος Ρύθμισης Εμπορικών Δραστηριοτήτων της 
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Διεύθυνσης Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων. 

271 4.  Ανάκληση άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου λόγω 
θανάτου της δικαιούχου – Κατάργηση θέσης και 
απομάκρυνση κουβουκλίου.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η ανάκληση της άδειας και η κατάργηση της θέσης 
περιπτέρου (Φαρών & Λακωνικής), καθώς και η απομάκρυνση του 
κουβουκλίου, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Ρύθμισης Εμπορικών 
Δραστηριοτήτων της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & 
Ευρωπαϊκών Θεμάτων. 

Γ. ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

272 5.  Τροποποίηση ρυμοτομικού σχεδίου Καλαμάτας στο Ο.Τ. 
1034 ως προς την αλλαγή του ορίου μεταξύ των χώρων 
δημοτικού σχολείου και βρεφικού σταθμού – 
νηπιαγωγείου. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου στο Ο.Τ. 1459, όπως 
εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την υπ’ αριθμ. 45/2015 απόφασή 
της, σύμφωνα με την πρόταση του Τμήματος Πολεοδομικών – 
Τοπογραφικών Εφαρμογών & Χωροταξίας της Διεύθυνσης Πολεοδομίας. 

Δ. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

273 6.  Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής 
παραλαβής του έργου «Αναπλάσεις τμημάτων δημοτικών 
οδών (Κροντήρη και κόμβος Κροντήρη κλπ και επέκταση 
πεζοδρομίου οδού Αριστομένους έως Βασ. 
Κωνσταντίνου)».   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και της 
δημοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΛΕΥΚΟ 
οι σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται το πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου, 
σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Μελετών της Διεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

274 7.  Έγκριση πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής του έργου 
«Ανάπλαση Κεντρικής Πλατείας Καλαμάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας, ΛΕΥΚΟ οι 
σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και ΚΑΤΑ ο κ. 
ΔΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ) εγκρίνεται το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του 
έργου, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Μελετών της Διεύθυνσης 
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Τεχνικών Υπηρεσιών. 

275 8.  Έγκριση πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής του έργου 
«Διαμόρφωση τμήματος οδού Κρήτης από οδό Φαρών 
έως οδό Ψαρών». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και της 
δημοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΛΕΥΚΟ 
οι σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής του έργου, σύμφωνα με την 
εισήγηση του Τμήματος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

276 9.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών (1ου 
Α.Π.Ε.) και παράτασης προθεσμίας εκτέλεσης εργασιών 
του έργου «Κατασκευή πεζοδρόμου στο ΟΤ 1290 Α΄».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται ο 1ος ΑΠΕ και η παράταση της προθεσμίας  μέχρι 
30/06/2015, σύμφωνα με τις εισηγήσεις του Τμήματος Εκτέλεσης Έργων, 
Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

277 10.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών (1ου 
Α.Π.Ε.) του έργου «Διαμόρφωση χώρου πέριξ τριών 
βρυσών στην Τ.Κ. Καρβελίου του Δήμου Καλαμάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 1ος ΑΠΕ, σύμφωνα με την εισήγηση του 
Τμήματος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της Διεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

278 11.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού (τακτοποιητικού) πίνακα 
εργασιών (1ου Α.Π.Ε.) του έργου «Ανάδειξη υφιστάμενου 
πηγαδιού δυτικά Ιερού Ναού Αγίων Αποστόλων». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)   
εγκρίνεται ο 1ος ΑΠΕ, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Εκτέλεσης 
Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

279 12.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών (1ου 
Α.Π.Ε.) και 1ου Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. του έργου «Πλακόστρωση 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
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χώρου μνημείου έναντι Δημαρχείου».  ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ 
ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνονται ο 1ος ΑΠΕ και το 1ο Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε., σύμφωνα με την εισήγηση του 
Τμήματος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της Διεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

280 13.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών (1ου 
Α.Π.Ε.) και 1ου Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. του έργου «Ανάπλαση 
κοινόχρηστου χώρου πλατείας Ανάληψης του Δήμου 
Καλαμάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)   
εγκρίνονται ο 1ος ΑΠΕ και το 1ο Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε., σύμφωνα με την εισήγηση του 
Τμήματος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της Διεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

281 14.  Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου 
«Εξοικονόμηση Ενέργειας στο Δημοτικό φωτισμό». 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η παράταση της προθεσμίας μέχρι 19/09/2015, 
σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Ηλεκτρομηχανολογικών Έργων & 
Εγκαταστάσεων της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

Ε. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

282 15.  Τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 543/2010 Κανονιστικής 
απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας όσον 
αφορά στην παραχώρηση χρήσης κοινόχρηστου χώρου 
στον πεζόδρομο  Κ. Κουτουμάνου.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής 
Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής 
παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η συμπλήρωση της περ. ¨Β.Πεζόδρομοι¨ του άρθρου 7, με την 
παρ. 10 που αφορά στη δημιουργία ζώνης ανάπτυξης τραπεζοκαθισμάτων επί 
του πεζόδρομου Κ. Κουτουμάνου, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας 
Ζωής με την υπ’ αριθμ. 46/2015 απόφασή της, σύμφωνα με την πρόταση 
του Αντιδημάρχου κ. Μπούχαλη Δημητρίου. 

283 16.  Τροποποίηση τεχνικού προγράμματος και 
προϋπολογισμού, οικον. έτους 2015, Δήμου Καλαμάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και ο κ. 
ΔΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ, καθώς και η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής 
Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών 
παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και 
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ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η τροποποίηση: 
1.  του Τεχνικού Προγράμματος, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος 

Προγραμματισμού & Ευρωπαϊκών Θεμάτων της Διεύθυνσης 
Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων   και 

2. του Προϋπολογισμού Δήμου Καλαμάτας, οικον. έτους 2015, όπως 
εισηγήθηκε η Οικονομική Επιτροπή με την υπ’ αριθμ. 259/2015 απόφασή 
της, σύμφωνα με τις προτάσεις του Τμήματος Λογιστηρίου της 
Διεύθυνσης Οικονομικών. 

284 17.  Ορθή επανάληψη της υπ’ αριθμ. 253/2015 απόφασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας «Ετήσια 
συνδρομή σε εφημερίδες, περιοδικά και ηλεκτρονικά 
μέσα (πρόσβαση μέσω διαδικτύου)».  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η ορθή επανάληψη με τη σωστή αναγραφή των 
φύλλων εφημερίδων, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Προμηθειών 
& Αποθήκης της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

285 18.  Αναγκαιότητα αγοράς οικοπεδικής έκτασης για την 
υποστήριξη των δημοτικών υπηρεσιών.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των 
δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ 
ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & 
¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨) κρίνεται αναγκαία η αγορά έκτασης, όμορης με το Κοιμητήριο 
Καλαμάτας, προκειμένου να χωροθετηθούν εκεί οι διοικητικές δημοτικές 
υπηρεσίες και οι βοηθητικοί χώροι, που σχετίζονται με τη λειτουργία του 
Κοιμητηρίου, σύμφωνα με την εισήγηση του Γενικού Γραμματέα του Δήμου. 

286 19.  Έγκριση όρων χρησιδανείου για την παραχώρηση στο 
Δήμο Καλαμάτας εκκλησιαστικού ακινήτου στην Τοπική 
Κοινότητα Βρομόβρυσης.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται οι όροι του χρησιδανείου για την παραχώρηση κατά 
χρήση ακινήτου στο Δήμο Καλαμάτας, από τον Ενοριακό Ιερό Ναό Αγίου 
Νικολάου Βρομόβρυσης, για 15 χρόνια, που θα χρησιμοποιηθεί ως Γραφείο 
της Τοπικής Κοινότητας και ως χώρος κοινωφελούς χρήσης καθώς και για τις 
ανάγκες της οικείας ενορίας, σύμφωνα με την εισήγηση του Γενικού 
Γραμματέα του Δήμου. 

287 20.  Παραχώρηση κατά χρήση τμήματος της Μονάδας 
Λιπασματοποίησης Απορριμμάτων του Δήμου Καλαμάτας 
(ΜΟΛΑΚ) στη ΔΕΥΑΚ, με σκοπό τη διαχείριση της 
παλαιάς ιλύος. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η δωρεάν παραχώρηση της χρήσης, για 10 χρόνια,  
σύμφωνα με την εισήγηση της ΔΕΥΑΚ. 

288 21.  Παραχώρηση κατά χρήση γηπέδων τένις του Ανατολικού ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
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Κέντρου. ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και 
ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η δωρεάν παραχώρηση της χρήσης τριών ανοιχτών 
γηπέδων τένις στον Όμιλο Αντισφαίρισης Καλαμάτας, για 13 χρόνια, 
σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

289 22.  Τροποποίηση χρησιδανείων που αφορούν στην 
παραχώρηση μονάδων του ανατολικού κέντρου σε  α) 
Σύλλογο ΑΜΕΑ Ν. Μεσσηνίας, β) Σύνδεσμο Τυφλών Ν. 
Μεσσηνίας και γ) Ε.Κ.Α.Β.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η τροποποίηση των χρησιδανείων ώστε α) να 
συστεγαστούν στον οικίσκο με αριθμό 28 ο Σύλλογος Α.Μ.Ε.Α. Ν. Μεσσηνίας 
και ο Πανελλήνιος Σύνδεσμος Τυφλών – Περιφερειακή Ένωση Νότιας 
Πελοποννήσου και β) να παραχωρηθεί εξ ολοκλήρου στο  ΕΚΑΒ ο οικίσκος 
με αριθμό 27, σύμφωνα με την εισήγηση του Γενικού Γραμματέα του Δήμου. 

290 23.  Κατάργηση οικογενειακών τάφων.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η κατάργηση δύο (2) οικογενειακών τάφων, η 
επιστροφή τους στο Δήμο και η ελεύθερη διάθεσή τους,  σύμφωνα με την 
εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & Διαχείρισης Κοιμητηρίων 
της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

291 24.  Έγκριση πρακτικών Φορολογικής Επιτροπής Δήμου 
Καλαμάτας. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται τα πρακτικά των υπ’ αριθμ. 3/29-04-2015 και 4/13-
05-2015 συνεδριάσεων της Φορολογικής Επιτροπής. 

292 25.  Επιστροφή ποσών σε δημότες.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιστροφή, σύμφωνα με τις εισηγήσεις του 
Τμήματος Δημοτικών Προσόδων της Διεύθυνσης Οικονομικών.   

293 26.  Διαγραφή ποσών από βεβαιωτικούς – χρηματικούς 
καταλόγους. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διαγραφή, σύμφωνα με τις εισηγήσεις του 
Τμήματος Δημοτικών Προσόδων της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

294 28. Συμμετοχή του Δήμου Καλαμάτας στο σεμινάριο με θέμα 
«Προϋπολογισμός Δήμων έτους 2016 – Οδηγίες για τη 
σύνταξη του και ενέργειες για τη ψήφισή του».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η συμμετοχή του Δήμου στο σεμινάριο και η διάθεση πίστωσης 
240,00 € για την κάλυψη των εξόδων συμμετοχής σε αυτό τριών υπαλλήλων 
του Δήμου. 

295 29. Διοργάνωση εκδήλωσης για τον εορτασμό της Αγίας 
Σκέπης.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
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¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και 
ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  εγκρίνεται η διοργάνωση της εκδήλωσης και η διάθεση 
πίστωσης ποσού 150,00 €, με ΦΠΑ, για την κάλυψη των εξόδων της 
εκδήλωσης, σύμφωνα με την εισήγηση του Γραφείου Επικοινωνίας, 
Δημοσίων Σχέσεων & Εθιμοτυπίας. 

296 30. Οικονομική ενίσχυση φορέων και εκδηλώσεων. ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιχορήγηση των παρακάτω συλλόγων: 
1.  «ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΡΤΕΜΙΣΙΩΝ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ», με το ποσό των 

400,00 €, για τη διοργάνωση πολιτιστικών εκδηλώσεων. 
2.  «ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ – ΕΞΩΡΑΪΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΛΑΓΟΝΙΩΝ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ», 

με το ποσό των 800,00 €, για τη διοργάνωση της γιορτής πατάτας.  
3.  «ΠΕΙΡΑΜΑΤΙΚΗ ΣΚΗΝΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ», με το ποσό των 500,00 € για τη 

διοργάνωση θεατρικής παράστασης.  
4.  «ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΥΝΑΙΚΩΝ ΣΠΕΡΧΟΓΕΙΑΣ ¨Η ΑΓΙΑ ΚΥΡΙΑΚΗ¨», με το ποσό 

των 1.000,00 €, για τη διοργάνωση της γιορτής ρυζιού.  
5.  «ΕΞΩΡΑΪΣΤΙΚΟΣ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΛΑΤΕΟΣ ¨Η 

ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ¨», με το ποσό των 400,00 €, για τη διοργάνωση 
εκδήλωσης.  

6.  «ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΝΤΙΚΑΛΑΜΟΥ ¨Η ΑΓΙΑ ΜΑΡΙΝΑ¨», με το 
ποσό των 400,00 €, για τη διοργάνωση πολιτιστικής εκδήλωσης. 

7.  «ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΥΝΑΙΚΩΝ ΑΡΙΟΣ», με το ποσό των 800,00 €, για τη 
διοργάνωση της γιορτής του αγρότη και της αγρότισσας. 

8.  «ΕΚΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΕΞΩΡΑΪΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΜΙΚΡΟΜΑΝΗΣ», με το 
ποσό των 1.000,00 €, για τη διοργάνωση της ετήσιας γιορτής αγκινάρας. 

9.  «ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΡΩΜΟΒΡΥΣΗΣ ¨ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΔΑΓΡΕΣ¨», με 
το ποσό των 400,00 € για τη διοργάνωση μουσικής βραδιάς.  

10.  «ΜΕΣΣΗΝΙΑΚΟ ΕΡΑΣΙΤΕΧΝΙΚΟ ΘΕΑΤΡΟ», με το ποσό των 500,00 €, 
για τη διοργάνωση θεατρικής παράστασης.  

11.  «ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΘΟΥΡΙΑΣ», με το ποσό των 400,00 €, για 
τη διοργάνωση εκδήλωσης. 

ΣΤ. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΝΟΙΑΣ 

297 31. Διαγραφές νηπίων, αλλαγή κατηγορίας τροφείων και ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται οι διαγραφές νηπίων, η αλλαγή κατηγορίας 
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διαγραφές στους βεβαιωτικούς καταλόγους. τροφείων και οι διαγραφές οφειλών τροφείων από τους βεβαιωτικούς 
καταλόγους, σύμφωνα  με την εισήγηση του Τμήματος Εποπτείας, Ελέγχου & 
Ισότητας της Διεύθυνσης Πρόνοιας. 

Ζ. ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

298 32. Πρακτική άσκηση μαθητών ΕΠΑ.Σ. Μαθητείας 
Καλαμάτας στο Δήμο Καλαμάτας.   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η πρακτική άσκηση 40 μαθητών διαφόρων ειδικοτήτων, για τα 
σχολικά έτη 1015-2016 & 2016-2017, σύμφωνα με την εισήγηση της 
Διεύθυνσης Διοικητικών. 

299 33. Ορισμός ενός δημοτικού συμβούλου, μετά του 
αναπληρωτή του, στην επιτροπή παραλαβής κάθε είδους 
παρεχόμενων υπηρεσιών της Διεύθυνσης Δημοτικής 
Αστυνομίας.   

ΟΜΟΦΩΝΑ ορίζεται ο κ. Βουτσής Γεώργιος ως τακτικό μέλος και ο κ. 
Μιχαλόπουλος Σωτήριος ως αναπληρωματικό, στην επιτροπή παραλαβής 
υπηρεσιών, της Διεύθυνσης Δημοτικής Αστυνομίας, οι οποίοι αναδείχθηκαν 
ύστερα από κλήρωση που διενήργησε η Διεύθυνση Διοικητικών, ως αρμόδια 
υπηρεσία που υποστηρίζει γραμματειακά το Δημοτικό Συμβούλιο. 

300 34. Μετακινήσεις Δημάρχου, Αντιδημάρχων και Δημοτικών 
Συμβούλων.   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι στις πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ 
οι σύμβουλοι στις δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνονται οι μετακινήσεις: 
1.  του κ. Δημάρχου, α) στις 6/6/2015 στην Τρίπολη (ΦΟΔΣΑ), β) στις 

10/6/2015 στην Τρίπολη (ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ), γ) στις 
11/6/2015 στην Αθήνα (ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ), δ) στις 15/6/2015 
στην Αθήνα (ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΓΙΑ ΤΟ 21ο ΔΙΕΘΝΕΣ ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΧΟΡΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ), ε) στις 16/6/2015 στην Αθήνα (ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ 
ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ), στ) στις 19/6/2015 στην Αθήνα (ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ 
ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ) και ζ) στις 23/6/2015 στην Αθήνα (ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΥΠΟΨΗΦΙΟΤΗΤΑ ΤΗΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ ΩΣ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΕΥΟΥΣΑΣ 
ΤΗΣ ΕΥΡΩΠΗΣ 2021).  

2. του Αντιδημάρχου κ. Βεργόπουλου Δημητρίου στις 15/6/2015 στην  
Αθήνα (ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΡΓΑΣΙΑΣ). 
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Η. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 

301 35. Έγκριση της υπ΄ αριθμ. 162/2015 απόφασης του 
Διοικητικού Συμβουλίου του Δημοτικού Λιμενικού 
Ταμείου Καλαμάτας, η οποία αφορά στην αναμόρφωση 
του προϋπολογισμού, οικον. έτους 2015, του νομικού 
προσώπου». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨  & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η υπ’ αριθμ. 162/2015 απόφαση του Διοικητικού 
Συμβουλίου του νομικού προσώπου. 

Καλαμάτα  30 Ιουνίου 2015  

 
 Ο ΕΙΔΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ  
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
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